
Białe Błota, 22.02.2022 r. 

BRG.0002.2.2022 

 

Protokół z LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 22.02.2022 r.  

w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 14:37 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Katarzyna Tomicka 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.  

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, 

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach Patrycjusz Migawa. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał 



1) Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok 

5. Zakończenie obrad LII Sesji VIII Kadencji. 

Ad 1. Otwarcie LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 
 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Katarzyny Tomickiej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wybór na funkcję sekretarza radnej Katarzyny Tomickiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria Wolsztyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Tomicka 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Katarzyna Tomicka. 

 

Ad 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 
 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (3) 



Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Łukasz Wyszomirski 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

Swoją obecność zgłosili: radna Aleksandra Lubońska, radny Łukasz Wyszomirski. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) Projekty uchwał: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiając zmiany i wyjaśniając, 

że budżet Gminy Białe Błota na 2022 rok zostaje zwiększony o kwotę 240.300,00 zł w związku z 

uzyskaniem dofinansowana ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Modernizacja obiektu lekkoatletycznego polegająca na remoncie bieżni i skoczni 

na boisku szkolnym przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach - obiekt certyfikowany” w ramach 

Programu Sportowa Polska- Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej- edycja 2021.  

Całość zadania wynosi łącznie 480.684,00 zł, kwota 240.384,00 zł  zostaje przeniesiona ze środków 

oświaty i tym samym zmniejsza się o tę kwotę wynagrodzenia bezosobowe nauczycieli. Ponadto 

dokonuje się przeniesienia na kwotę 30.219,56 zł, zakup usług pozostałych §4307 w ramach realizacji 

projektu LOVE Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji (nagranie od 00:17:15 do 00:21:58). 

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach Patrycjusz Migawa wyjaśnił, że 

zmiany wywołane są uzyskaniem dofinansowania, konieczna jest poprawa stanu nawierzchni 

tartanowej (nagranie od 00:21:58 do 00:23:55). 

Katarzyna Strzygocka-Kowalska nadmieniła, że zadanie musiało być uzupełnione ze środków 

własnych gminy, te środki zostały chwilowo pobrane z wynagrodzeń nauczycieli, ale te środki zostaną 

uzupełnione w momencie rozliczenia wolnych środków w czerwcu 2022 r. Kierownik Centrum 

Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach potwierdził, że aby otrzymać podpisaną umowę ze 

strony Ministerstwa Sportu i Turystyki należy przedłożyć w Ministerstwie uchwałę budżetową 

zawierającą wpisane zadanie (nagranie od 00:23:58 do 00:25:08). 

Radny Łukasz Wyszomirski poprosił Skarbnik o potwierdzenie, że można naruszać zablokowane 

wynagrodzenia dla nauczycieli. Skarbnik Katarzyna-Strzygocka odpowiedziała, że nie zna przepisu, 

który by tego zabraniał, zaznaczając, że wynagrodzenia planowane są z nawiązką, zachowana jest 

rezerwa na zabezpieczenie dodatkowych środków. Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu 

powiedział, że przy szacowaniu wynagrodzenia kierujemy się wynagrodzeniami, które były w 

ubiegłym roku, zmianami organizacyjnymi, ale od dwóch lat dużo zależy od skali nauczania zdalnego 

(nagranie od 00:25:16 do 00:29:44). 

Swoją obecność zgłosiła radna Kamilla Grzelak. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zadał pytanie w związku z ul. Wyczynową w Lisim 

Ogonie, gdzie był zorganizowany przetarg, jednak zabrakło 50 000,00 zł do realizacji tej ulicy.  

Przewodniczący liczył, że do tej zwołanej sesji będzie ta pozycja dołączona, aby dołożyć 50 000,00 zł. 

Przewodniczący zapytał także jak wygląda kwestia dotacji na miasteczko rowerowe w Łochowie 

(nagranie od 00:30:02 do 00:31:25). 

Głos zabrał Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, który wyjaśnił, ze postępowanie zostało 

unieważnione z powodu znacznie większej równicy około 500 000,00 zł, pierwsza złożona oferta 

nosiła cechy nieważności, dlatego została uznana za nieważną, kolejna oferta na prawie 1 800 000,00 

zł była kwotą znacząco przewyższającą wartość realizacji tego zamówienia, dlatego postępowanie 

zostało powtórzone i czekamy na oferentów, którzy złożą swoje oferty (nagranie od 00:31:27 do 

00:32:11). 



W kwestii miasteczka rowerowego Wójt odpowiedział, że trwa oczekiwanie na dofinansowanie, które 

jest zabezpieczone w instytucji finansującej, nie da się tego przyspieszyć z pozycji Gminy (nagranie 

od 00:32:21 do 00:33:34). 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.11.2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 
 

Ad 5. Zakończenie obrad LII Sesji VIII Kadencji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zakończył obrady LII Sesji Rady Gminy. 

  

  

Przewodniczący Rady Gminy  

Białe Błota 

 

 

Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/24146/sesja-rady-w-dniu-wtorek-22-lutego-2022.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

15.03.2022 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

 


